
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 6/2017 (207)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 11. dubna 2017 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Horáková Monika, Ing. Ph.D.; 

Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Illík Rostislav, dr ak. soch.; Janáčková Adéla;  

Jílková Petra, Bc. DiS; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.;  

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Lapková Dora, Ing.;  

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.; Müllerová Hana; 

Nikischerová Denisa; Pavelka Tomáš, Bc.; Pekař Libor, Ing. Ph.D.; Podzimek Ondřej, ak. soch;  

Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.;Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.;  

Ševčík Jakub, Ing.; Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc MBA Ph.D.; Velešíková Denisa, Bc. 

Celkem přítomno: 29 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Gál Robert, Ing. Ph.D.; Chromčák David; Křemen Filip, Ing.; Liznová Adéla, DiS.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Rak Jakub, Ing.; Valášková Eliška 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Dr. Ing. Drahomíra Pavelková;  

doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.; prof. Ing. Roman Prokop, CSc.; Mgr. Pavel Krutil;  

Mgr. Lenka Drábková, Ph.D.; RNDr. Alexander Černý 

Předběžný program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 206. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2016“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

7. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 206. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání dopisu jednatele VESNA INTERIORS s.r.o. 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2016“. 

7. Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 – přepočet“. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“. 

10.  Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“. 

11.  Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“. 

12. Různé. 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková.  
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Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 206 

Připomínky k zápisu AS UTB č. 206 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB nebyly 

vzneseny. 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 207/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 206 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 206 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Vnitřní předpisy schválené usneseními č. 206/5, 206/6, 206/7, 206/8 a 206/9, byly MŠMT 

zaregistrovány s datem 4. 4. 2017. Účinnost Stipendijního řádu UTB je od 1. 9. 2017. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Návrh na doplnění předběžného programu o projednání předloženého přepočtu Rozpočtu UTB 2017, 

projednání dopisu jednatele VESNA INTERIORS s.r.o., projednání předložených vnitřních předpisů 

FHS.  

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 207/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 207 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 206. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání dopisu jednatele VESNA INTERIORS s.r.o. 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2016“. 

7. Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 – přepočet“. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“. 

12. Různé. 

Hlasování: 
Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 207 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 206. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 
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5. Projednání dopisu jednatele VESNA INTERIORS s.r.o. 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2016“. 

7. Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 – přepočet“. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“. 

12. Různé. 

 

 Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha 

- MŠMT požádalo o nominace zástupce UTB na workshop věnovaný připravované výzvě na téma 

CŽV v rámci OP VVV. Workshopu se zúčastní prof. Prokop. 

- Krajská hygienická stanice zaslala protokol o provedení kontroly v bufetu v objektu U2.  

- Jednání s Vysokoškolským odborovým svazem UTB. 

- Jednání rektora s vedením FHS ohledně objektu U10. 

- MŠMT podpoří projekt v rámci Norských fondů s názvem „RELOGI“ – FLKŘ, doc. Tučková. 

- UTB ve Zlíně navštívilo vedení Národního akreditačního úřadu ČR. 

- Na Centru transferu technologií natáčena TV reportáž týkající se patentů. 

- Zasedání Sdružení pro rozvoj Zlínského kraje (Luhačovice). 

- Jednání s místostarostou Kroměříže PhDr. Motyčkou. 

- Na FAME se uskutečnila přednáška ministra zahraničí ČR PhDr. Lubomíra Zaorálka. 

- Jednání s radním Zlínského kraje Mgr. Petrem Gazdíkem na téma uznávání zahraničního 

středoškolského studia. 

- UTB navštívila dvacetičlenná delegace z vietnamské provincie Gia Lai. 

- Jednání s rektorem vietnamské Ton Tuc Thang University. 

- Rada Zlínského kraje neschválila žádost o poskytnutí podpory na realizaci projektu Percipio 

2017. 

- Policii ČR byly poskytnuty požadované informace ohledně zabezpečení vybraných objektů 

UTB. 

- Výroční konference EUA, Norsko, včetně General Assembly. 

- Setkání architektů na Magistrátu města Zlína, přednáška o vizi UTB v roce 2030. 

- MŠMT rozhodlo o poskytnutí dotace dle ukazatele J na ubytování a stravování studentů ve výši  

2 494 tis. Kč a příspěvku na vzdělávací a výzkumnou činnost ve výši 418 713 tis. Kč. 

- 27. dubna se uskuteční Rektorský den sportu – vyhlášeno rektorské volno. 

Prorektorka prof. Pavelková 

- Studijní a zkušební řád UTB (SZŘ) byl zaregistrován, nyní je potřeba na fakultách 

vypracovat a schválit nový vnitřní předpis „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na fakultě“. U připravených návrhů tohoto vnitřního předpisu 

byla doporučena doplnění, sjednocení a společná struktura. Proběhla společná diskuze 

proděkanů fakult, návrhy jsou připraveny pro projednání akademickými senáty fakult. 

Dr. Matýsek navrhl možnost připravit univerzální vzor (základ), který by formou změn  

ve Wordu fakulty přizpůsobily svému zaměření. Uvedeným postupem by se zjednodušila 

práce legislativní komise (LK) při projednávání zmíněných vnitřních předpisů fakult. 
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Prof. Pavelková vysvětlila, že některé věci formálního charakteru jsou stejné, avšak z hlediska 

obsahu mají fakulty nastaveny své procesy a specifika a tyto musí řešit individuálně.  

Ing. Macháčková doplnila, že osnova vnitřního předpisu fakulty je daná novým SZŘ.  

Prorektorka doc. Knápková  

- Poděkování Bc. Košťálovi (IAESTE UTB) za uspořádání veletrhu pracovních příležitostí  

(5. 4. 2017 na U5). Termín konání byl ideální pro studenty, kteří končí studium - příležitost najít 

brigádu nebo zaměstnání.  

- Soutěž Můj první milion – letos pro studenty UTB méně úspěšný než loni. Cenu CzechInvest 

(Společensky odpovědného začínajícího podnikatele Zlínského kraje) získali Tomáš Petržela  

a Lucie Husárová a jejich záměr Dělámedoplen - smyslem tohoto rodinného projektu 

Dělámedoplen je poskytnout pohodlí a čas rodičům a zároveň luxus při používání zdravých  

a ekologických látkových plen. 

Prorektor prof. Prokop 

- U3V v obou stupních (celorepubliková úroveň, kancelář prezidenta asociace) funguje ustáleně  

 dobře, konají se pravidelná zasedání. Velké setkání – konference všech členů asociace se 

uskuteční začátkem září ve Zlíně. 

- Kurzy U3V na UTB probíhají v pořádku, slavnostní zakončení bude v druhé polovině června. 

- Informace Celoživotní vzdělávání (CŽV) – vypsán projekt Výzva CŽV na vysokých školách, 

účast prof. Prokopa na setkání veřejných i soukromých vysokých škol. Prof. Prokop hodnotil 

přínos setkání jako neočekávaně slabý. Výzva byla pozastavena, další bude známo v říjnu. Jedná 

se o dotace pro přípravu nových kurzů CŽV, vyloučena je však spousta věcí, tedy možné dotace 

lze klasifikovat jako fiktivní peníze. 

- Vypracována zpráva pro vedení UTB a kolegium rektora o stavu CŽV. Konstatování, že stav 

není uspokojivý ani na fakultách a zejména na centrální úrovni. Začínají se podnikat kroky 

k nápravě. 

Prorektor Mgr. Krutil 

- International Week na UTB 4. 4. – 8. 4. 2017, hojná účast studentů, prezentace jednotlivých 

zemí, poskytování informací, ochutnávky kuchyní, reportáže z cest do zahraničí, výuka 

zahraničních pedagogů aj.  

- Informace z účasti Mezinárodního oddělení na třídenním Veletrhu vzdělávání (Kyjev), účast 

dvanácti českých veřejných vysokých škol, velké zastoupení všech ukrajinských univerzit  

a silné zastoupení univerzit polských. Návštěva ukrajinských univerzit, možnost spolupráce – 

např. s Univerzitou Tarase Ševčenka, která má zájem o double degree programy. Obrovský 

úspěch propagačních materiálů UTB. Ocenění záslužné práce českých center na Ukrajině. 

- Vyhlášení soutěže Zlatý středník (nejstarší česká profesní soutěž hodnotící firemní interní  

a externí média). Brožura UTB „Be In“ je nominovaná v kategorii Nejlepší firemní brožura. 

Dále nominace videospotů UTB do kategorie Nejlepší videospot. Slavnostní vyhlášení se bude 

konat ve čtvrtek 20. dubna 2017 v pražském hotelu Marriott. 

Kvestor RNDr. Černý 

- UTB zaslala vyjádření a připomínky k materiálu Podklad pro jednání pracovní skupiny 

k přípravě nového modelu financování veřejných vysokých škol (VVŠ) 2018 a dále.  

RNDr. Černý kritizoval daný materiál, především návrh ukazatele S a rozdělení vysokých škol 

do čtyř segmentů. UTB by byla zařazena do 2. segmentu, tedy jako vysoká škola s výzkumnou 

činností a regionální působností. Váha jednotlivých indikátorů pro financování by se měla 

v jednotlivých segmentech lišit.  
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Doc. Kozák podal informace o zasedání ekonomické komise  RVŠ k nové metodice financování 

VVŠ.  

Ad 5) Projednání dopisu jednatele VESNA INTERIORS s.r.o. 

Členové AS UTB obdrželi 24. 3. 2017 dopis jednatele společnosti VESNA INTERIORS s.r.o.  

Ing. Příkaského s popisem průběhu zadávacího řízení u veřejné zakázky „UTB – Vzdělávací komplex – 

dodávka interiérů“. 

Ing. Macháčková seznámila členy AS UTB s emailovou odpovědí Ing. Příkaskému.  Na návrh  

JUDr. Šnédara na přizvání zástupce společnosti na zasedání AS UTB odkázala  

na čl. 10 odst. 4 Jednacího řádu AS UTB - přizvat k účasti na zasedání další osoby, zejména z důvodu 

podání informací či výkladu k určitému bodu jednání, může předseda, a to zpravidla na základě usnesení  

AS UTB. 

Ing. Macháčková požádala rektora prof. Sáhu a kvestora RNDr. Černého o vyjádření k argumentům 

předloženým v dopise a jeho přílohách. Kvestor RNDr. Černý uvedl jednotlivá vyjádření v prezentaci. 

Rektor prof. Sáha a kvestor RNDr. Černý odpověděli na doplňující dotazy členů AS UTB. 

Ak. sochař Podzimek uvedl, že dopis neobdržel, nebyl řádně předložen. Podle jeho názoru by AS UTB 

neměl tento bod vůbec projednávat. 

Proběhla diskuse členů AS UTB o způsobu doručení dopisu a znění návrhu usnesení AS UTB. 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB.  

Návrh usnesení AS UTB č. 207/3: 

AS UTB se seznámil se stanoviskem rektora prof. Ing. Petra Sáhy, CSc. a kvestora RNDr. Alexandera 

Černého k průběhu zadávacího řízení u veřejné zakázky „UTB – Vzdělávací komplex – dodávka 

interiérů“. 

Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/3: 

AS UTB se seznámil se stanoviskem rektora prof. Ing. Petra Sáhy, CSc. a kvestora RNDr. Alexandera 

Černého k průběhu zadávacího řízení u veřejné zakázky „UTB – Vzdělávací komplex – dodávka 

interiérů“. 

Ad 6) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2016“ 

Návrh předložený 13. 3. 2017 byl projednán ekonomickou komisí (EK) 28. 3. 2017. Dr. Beníček 

přednesl závěr ze zasedání EK - doporučení k souhlasnému vyjádření.  

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 207/4: 

AS UTB vyjádřil souhlas se Zprávou o hospodaření UTB za rok 2016 ve verzi ze dne 12. 3. 2017. 

Hlasování: 
Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/4: 

AS UTB vyjádřil souhlas se Zprávou o hospodaření UTB za rok 2016 ve verzi ze dne 12. 3. 2017. 

 

Ad 7) Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 - přepočet““ 
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Návrh na základě zpracovaného hodnocení H15 byl předložen 4. 4. 2017.  

Kvestor RNDr. Černý vysvětlil změny proti schválenému znění Rozpočtu UTB 2017 (schváleno  

14. 3. 2017). Rektor prof. Sáha sdělil rozhodnutí Správní rady UTB ke schválenému Rozpočtu.  

Ing. Macháčková požádala předsedu EK Dr. Beníčka o svolání zasedání EK a projednání předloženého 

návrhu.  

Rektor prof. Sáha požádal o zkrácení předkládací lhůty, která je podle čl. 11 odst. 7 Jednacího řádu  

AS UTB u návrhu rozpočtu čtyři týdny a je možno ji zkrátit, zpravidla o jeden týden. 

Ing. Macháčková uvedla, že proti plánovanému ohlášenému termínu příštího zasedání AS UTB  

2. 5. 2017 bude navrhovat termín 25. 4. 2017, aby fakulty obdržely schválené podklady pro rozdělení 

finančních prostředků co nejdříve. Při zkrácení předkládací lhůty může hlasování o schválení 

proběhnout na zasedání AS UTB 25. 4. 2017.  

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 207/5: 

AS UTB schválil zkrácení předkládací lhůty návrhu „Rozpočet UTB 2017 - Rozdělení příspěvků  

a dotací - Přepočet“ na tři týdny. 

Hlasování: 
Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/5: 

AS UTB schválil zkrácení předkládací lhůty návrhu „Rozpočet UTB 2017 - Rozdělení příspěvků  

a dotací - Přepočet“ na tři týdny. 

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 8) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“ 

Návrh byl předložen 31. 3. 2017. Vědecká rada UTB projednala Výroční zprávu o činnosti UTB (VZČ) 

za rok 2016 dne 29. 3. 2017 a doporučila ji k předložení AS UTB. Mgr. Malý seznámil AS UTB  

s návrhem. 

Ing. Macháčková požádala předsedu LK ak. sochaře Podzimka o svolání zasedání LK a projednání 

předloženého návrhu.  

Ing. Macháčková připomněla, že u VZČ je předkládací lhůta dva týdny a nedá se zkrátit – tato lhůta 

bude 25. 4. 2017 splněna, o VZČ bude možno hlasovat. Požádala členy AS UTB o zasílání připomínek 

Mgr. Malému a předsedovi LK. 

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 9) Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“   

Návrh schválený AS FHS 15. 3. 2017 byl AS UTB předložen 29. 3. 2017.  

Předsedkyně AS FHS Dr. Drábková komentovala předložený návrh. 

Ing. Macháčková požádala předsedu LK o zařazení návrhu na program zasedání LK a členy AS UTB  

o zasílání připomínek předsedovi LK.  

Návrh zůstává v projednávání. 

 

 

Ad 10) Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“  
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Návrh schválený AS FHS 15. 3. 2017, se kterým vyslovila souhlas děkanka FHS doc. Lengálová, byl 

AS UTB předložen 29. 3. 2017.  

Předsedkyně AS FHS Dr. Drábková uvedla předložený návrh. 

Ing. Macháčková požádala předsedu LK o zařazení návrhu na program zasedání LK a členy AS UTB  

o zasílání připomínek předsedovi LK.  

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 11) Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“  

Návrh schválený AS FHS 15. 3. 2017 byl AS UTB předložen 29. 3. 2017.  

Předsedkyně AS FHS Dr. Drábková uvedla předložený návrh. 

Ing. Macháčková požádala předsedu LK o zařazení návrhu na program zasedání LK a členy AS UTB  

o zasílání připomínek předsedovi LK.  

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 12) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o jednání předsednictva RVŠ 16. 3. 2017 a o zasedání komisí 

RVŠ k připomínkování návrhu nového zákona o podpoře výzkumu, vývoje a inovací. 

 Ing. Hnátková zaslala informace:  

- Webový portál vědavýzkum.cz píše o EURODOC Newslettru na svých stránkách, viz 

http://vedavyzkum.cz/z-domova/z-domova/je-na-case-revize-doktorskeho-studia, a zmiňuje 

kromě toho i konferenci Doktorandi 2.0, konanou ve spolupráci s UTB. Tento portál sleduje 

hodně univerzitních a vědeckých pracovníků i zákonodárců.  

- Ing. Hnátková a Ing. Papež se jako členové komise pro doktorské studium Studentské komory  

RVŠ  (SK RVŠ) zúčastnili International workshop on career development and interdisciplinarity 

for early stage  researchers, konaného na University of Debrecen v Maďarsku ve dnech  

29. - 31. 3. 2017. Organizátorem mezinárodního workshopu zaměřeného na kariérní růst  

a interdisciplinaritu doktorandů a mladých vědeckých pracovníků, byla Evropská Rada pro 

doktorandy a mladé vědecké pracovníky (EURODOC) a Maďarská doktorandská organizace 

(DOSZ).  

Pozvání na workshop přijalo 6 členských asociací z EURODOC (Polsko, Chorvatsko, Česká 

republika, Nizozemí, Litva, Maďarsko). V rámci kulatých stolů a pracovních skupin se 

diskutovalo o zvýšení dovednosti a kompetence doktorandů pro kariéru jak na akademické půdě 

i mimo ni v soukromém sektoru, v průmyslu, ve vládních organizacích nebo např. pro založení 

start-up nebo spin-off firmy.  

Dalšími probíranými tématy bylo umožnění stejného přístupu k vědecké kariéře i studentům  

s handicapem a dále mobilita, a to jak geografická (národní - mezi různými institucemi nebo 

mezinárodní), tak sektorová (akademická sféra vs. průmysl nebo veřejná sféra), dále 

interdisciplinarita, která umožňuje propojit více vědeckých oborů/disciplín.  

- Ing. Hnátková se jako členka programového výboru zastupujícího SK RVŠ a EURODOC 

zúčastnila 4. 4. 2017 v Praze koordinační schůzky k připravované konferenci KRECon 2017   

(9. – 10. 11. 2017) Praha, Národní technická knihovna (KNOWLEDGE, RESEARCH, 

EDUCATION CONFERENCE 2017), MLADÁ VĚDA JEŠTĚ ŽIJE, kterou pořádá Národní 

technická knihovna a Kampus Dejvice ve spolupráci se SK RVŠ, Českou asociací doktorandek  

a doktorandů a  EURODOC. 

    Bc. Jílková se dotázala rektora prof. Sáhy, kdy proběhne změna webových stránek UTB a zda se 

přitom uvažuje o spolupráci se studenty FMK. 
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Rektor prof. Sáha uvedl, že v této záležitosti se postupuje, termín by mohl být v září, je však 

nutno vše vysoutěžit. Vysoutěžena je již grafika a možný dodavatel. Kompetentní odpovědi jsou 

v referátu kancléřky UTB Ing. Kadlčíkové. Spolupráce je možná se všemi, ovšem musí se 

postupovat legální cestou – soutěžit. Dnešní systém je hodně postaven na administrativě. 

Dr Illík poukázal na zkušenosti s webovými stránkami, které již UTB zažila a požádal, zda by 

AS UTB mohl návrhy v určitém stadiu vidět a posoudit např. funkčnost a systematičnost.  

Rektor prof. Sáha přislíbil představení návrhů členům AS UTB v prezentaci. 

 Bc. Jílková připomněla nutnost revize seznamu náhradníků do studentské komory AS UTB 

vzhledem k nadcházejícím státním závěrečným zkouškám.  

 Dr. Matýsek se dotázal na pravdivost informace o odstoupení prof. Pavelkové z funkce 

prorektorky. Rektor prof. Sáha sdělil, že žádost obdržel, ale z funkce prorektorky  

prof. Pavelková uvolněná není. 

 Termín příštího zasedání AS UTB dne 25. dubna 2017 od 13 hodin a usnesení o předběžném 

programu: 

K hlasování přítomno 24 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 207/6: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 25. dubna 2017 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 207. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 – přepočet“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FaME „Statut FaME“. 

11. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       24 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 207/6: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 25. dubna 2017 od 13 hodin 

a předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 207. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Rozpočet UTB 2017 – přepočet“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2016“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Volební řád AS FHS“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád AS FHS“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FHS „Jednací řád Vědecké rady FHS“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FaME „Statut FaME“. 

11. Různé. 
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Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 25. dubna 2017 od 13,00 h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín 

Konec zasedání v 16,25 h 

Ve Zlíně dne 17. 4. 2017 

Z audio záznamu zapsala: T. Kosinová 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Bc. Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


